
 

DAGSORDEN/BESLUTNINGSREFERAT PÅRØRENDEGRUPPEMØDE PARKVEJ 35 
 

DATO/TID 25/11-2024 

MØDESTED Parkvej 35  

MØDELEDER Hardy Høj 

BESLUTNINGSREFERENT Alberte Overgaard 

DELTAGERE/FRAVÆRENDE Deltager: Hardy Høj, Jens-Peter Madsen, Ulla Ebsen, Rikke Petersen, Alberte Overgaard og Charlotte Nikolajsen 

PUNKT-
FORM 

EMNE BESKRIVELSE ANSVAR TID REFERAT 

1. 
 

Godkendelse af forrige 
mødereferat 

Er der nogle fejl 
eller mangler ved 
forrige referat 

Hardy Høj 13.30 – 
13.40  

Der var ingen indvendinger fra forrige referat. 
 
  

2. 
 

Præsentation af deltagere Da der er 2 nye 
deltagere til 
mødet, blev der 
gennemgået en 
præsentation af 
folk  

Alle 13.40 – 
13.50 

 

3. 
 

Kunstprojekt Hvordan gik 
ferniseringen af 
kunstprojektet  
 

 13.50 – 
14.05 

 Der bliver fortalt at der er blevet lavet en mindre 
artikel i LEV omkring kunstprojektet på Parkvej. Hardy 
Høj efterspørger flere oplysninger omkring det, da 
der gerne vil laves en større artiklen om det. Alberte 
sender oplysninger til Hardy inden årsskiftet.  
 
Der var et godt fremmøde af pårørende og borgere til 
ferniseringen, niveau Leder Flemming Nielsen og 
Centerchef Bodil Pedersen deltog også ved 
arrangementet. Nogle pårørende, som ikke have fået 
invitationen til ferniseringen. Der blev derfor talt om, 
hvordan vi fremadrettet kan sikre os at alle får den. E-
mail skal opdateres hos alle borgere. Der blev 



ligeledes talt om at pårørende skulle spørges om der 
er flere pårørende til samme borger der skal sendes 
referater, invitationer mm. Til.  
 
 

4. 
 

Aktiviteter Der ønskes at der 
bliver drøftet 
brugen af 
Knuthenborgkort, 
og om det er 
noget som der 
bliver indkøbt igen 
til næste år  

 14.05 -
14.20 

Knuthenborgkort:  
Der har været skrevet ud til personalet på Parkvej 
vedr. Brugen af Knuthenborgkort for 2024, og om 
ønsket for at bruge det i 2025. Der er en klar enighed 
i personalegruppen om, at ønsket er stort ift. Køb af 
Knuthenborg for 2025. Parkvej vil arbejde med at 
bruge Knuthenborgkortet mere aktivt i 2025.  
 
Brug af aktivitetstavle:  
Der var et ønske fra pårørende om at bruge tavlen i 
glasgangen noget mere, til at informere om hvad der 
sker af aktiviteter på parkvej.  
 
Aktiviteter i julen:  
Vi nåede desværre ikke at deltage i året 
juletræstænding på torvet.  
Alberte informerer om at der er planlagt julefrokost i 
juledagene i teamet. Derudover er der planlagt nogle 
fællesspisninger. 
 
Der er stor opbakning fra pårørendegruppen ift. at de 
meget gerne vil hjælpe i forbindelse med aktiviteter.  
Derudover informeret Charlotte og Alberte om at 
teamene er gode til at hjælpe hinanden på tværs når 
der bliver arrangeret aktiviteter.   
 
 



5. 
 

Tandlægebesøg Der informeres om 
tandlægebesøg 

Hardy Høj 14:20  
14.30 

Hardy Høj informerer om, at det har været en rigtig 
god oplevelse for sin pårørende at komme til 
tandlæge og i narkose. Både før, under og efter, har 
de indtrykket af at der er blevet taget meget hånd om 
sin pårørende. Så stor ros til teamet, som har 
håndteret tandlægebesøget.  
 

6. Lev-Arv Der informeres om 
at LEV har arvet 
en del penge af en 
borger, og hvad de 
indtil videre er 
tiltænkt at bruges 
til 

Hardy Høj 14.30-
14.45 

Hardy Høj informerer om at LEV har arvet en del 
penge fra en tidligere borger. Der er derfor indtil 
videre blevet arrangeret en fest med Kandis i Maribo-
Hallen til efteråret 2025.  
 
Derudover er der allokeret en sum penge som hvert 
bosted kan bruge i samarbejde med LEV. Tanken er, 
at det skal bruges i forbindelse med noget musik. 
Man er derfor velkommen til at lægge hovedet i blød, 
og komme med gode ideer til Hardy. 
 
 

7.  Eventuelt  Alle 14:45 – 
15:45 

Billeder af personalet: 
Charlotte informerer om at der er kommet navne på 
billederne af personalet i teamet 
 
Internet: 
Jens-Peter fortæller at borgerne på Parkvej gerne må 
bruge det fælles internet. Dog er det ikke sikkert, at 
det kan nå rundt i alles lejligheder, og hvis det ikke er 
tilfældet, skal borgeren selv stå for køb af internet.  
 
Deltagelse ved årsmøde ved boligforeningen:  
Der var stor enighed ved pårørende, om at de 
fremadrettet skal deltage ved årsmødet. Det var 



tydeligt, at Parkvej ville få en stemme ved mødet, hvis 
Parkvej blev repræsenteret.  
 
Numre på ledere og administration:  
Jens-Peter fortæller at det er svært at finde numre på 
samtlige ledere og administrationsfolk på 
Guldborgsund Kommunens hjemmeside.  
Der bliver talt om, hvad vi kan gøre for at gøre det 
nemmere at finde numrene.  
 
Facebook:  
Alberte informerer om, at hun har kontakt til 
informationssikkerhed, vedr. Muligheden for at 
oprette en facebook profil til Parkvej.  
Pårørende bakker op om ideen. 
 
Mad fra Sax-Cafe:  
Ulla spørger ind til, hvordan vi syntes det går med 
maden fra Sax-Cafe.  
Charlotte fortæller, at hun intet har hørt fra 
medarbejderne om at de var utilfredse, så det 
vurderes at de er tilfredse med maden. Der har 
tidligere været nogle ændringer til madplanen, som 
Sax-Cafe har taget til sig uden nogle problemer. Bl.a. 
at der godt måtte være flere grøntsager.  
 
Dernæst supplerer Hardy med at der har været nogle 
kosteksperter indenover kostplanen, for at sikre at 
borgerne får det som de har behov for.  
 
Testamente for borgerne:  
Rikke Petersen ville undersøge muligheden for at få 
en advokat ud og fortælle omkring testamenter, 



værge og økonomi hos borgerne. Rikke vender tilbage 
til Charlotte.  
 
Administrative aftale hos borgerne: 
Der skal i fremtiden påbegyndes at lave 
administrative aftale, om bl.a. hvad personalet må i 
borgerens lejlighed når de ikke er hjemme. Fx må 
personalet vaske borgerens tøj, når borgeren er på 
arbejde eller hos pårørende.  
 

8 Næste møde    D.24/02 - 2025 kl.13.30 – 16.00 
 

 

PUNKTER TIL NÆSTE GANG 

DATO EMNE 
 

BESKRIVELSE/HISTORIK ANSVAR TID BEMÆRKNINGER 

24/02-25 Musikskolen    Der skal tages kontakt til musikskolen i 
begyndelse af året, ift. Om det er muligt at 
planlægge noget musik til vores borgere.  
 

24/02-25 
 

Hvordan pårørende 
kan bidrage til 
aktiviteter til vores 
borgere 
 

Hvordan kan pårørende være med til 
at bidrage til aktiviteter 

  Personalet bliver spurgt ift. Hvad de mener de 
kan bruge hjælp til.  

24/02-25 
 

Årsmøde med 
boligforeningen (DAB) 
 

Forslag til punkter til årsmødet   Internet 
Gartner til deres haver 

      

      



      

      

      

      

      

      

      

      

      

 

 

 


